

《单词百科:Lanvin是什么意思?Lanvin怎么发音?Lanvin的解释和用法》

英语单词Lanvin是什么意思?Lanvin怎么读?Lanvin怎么发音?简答网为您整理了Lanvin的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Lanvin的意思

1、n.朗雯;法国服装名牌：朗万;

Lanvin的双语例句

1、Many fashion brands like Lanvin in France and Alexander McQueen in the UK have created dresses in this style.

包括法国Lanvin，英国Alexander McQueen在内的诸多时尚品牌都推出了此类复古风的新品。

2、Bruno Lanvin is Executive Director for Global Indices at the European Institute of Business Administration.

Bruno Lanvin是欧洲工商管理学院全球指数的执行主席。

3、 This season's luxe cuffs — featured on the runways of designer brands like Lanvin, Hermes, Chloe and Celine — range from sleek, oversized bangles in bronze, silver and gold, to leather pieces that blend studs, rivets and rhinestones.

本季的华丽手镯登上了浪凡、爱马仕、克洛伊和赛琳等设计品牌的T台，样式从奢华且夸张的青铜、银质或金质手镯到装饰了铆钉、水钻的皮质手镯不一而足。

4、 Similarly, Carerra (82S), Maui Jim (H287), and Lanvin (SLN586) offer products with gold-tinted lenses, which make for a sepia-like effect.

同样，Carerra的82S，毛伊吉姆（Maui Jim）的H287和朗万（Lanvin）的SLN586都使用了金色渐变的镜片，为佩戴者打造了棕褐色的视觉效果。

5、 Today, its model is the norm but back when it opened in 2004, with stock that included an exclusive furniture collaboration with Hedi Slimane and a Lanvin collection made entirely in white, the practice was revolutionary.

该模式如今大行其道，但2004年开业伊始，它实属开天辟地之举，当时上架的货品还有与艾迪斯拉曼（Hedi Slimane）合作推出的限量版家具以及与朗万（Lanvin）合推的纯白色时装。

6、 It's another table that Jeanne Lanvin used to use, and we just lacquered it and repaired it, and I put a glass top to protect it because I always use colors and papers, and I eat here, so sometimes things spill all over.

答：它也是珍妮·浪凡用过的餐桌，我们就给它涂上漆，修理了一下，我给它加了一层玻璃桌面来保护它，因为我总是使用颜料和纸张，而且我在这儿吃饭，所以有时东西会洒得哪儿都是。

7、 Gilbert lives in an assisted-living facility in England, and for her shoot she wore bespoke Valentino glasses, a blouse by Victoria Beckham and The Row pants over a Dris Van Noten coat, with shoes by Celine and a necklace by Lanvin.

吉尔伯特住在英国一家养老机构，为了进行此次拍摄，她戴上了专门定制的瓦伦蒂诺眼镜、维多利亚·贝克汉姆的上衣、The Row的裤子、德赖斯·范诺顿外套、思琳的鞋和浪凡的项链。

8、 For example, in Lanvin Boutique, innumerable small windows give various expressions of architecture depending on people's movements, sunlight at different times, and angles of observation.

东京银座的蓝芬服饰店中设置了无数个小窗口，随著经过的人及观看角度的不同，可展现各种不同的风情。

9、The trend has been growing over the last few years, but it quickly gained popularity after Dior and Lanvin used these bold, statement-making pieces in their 2013 spring/summer collections. Dudette cap

这一潮流在过去几年间日益风行起来，而在迪奥和浪凡分别在各自的2013年春夏系列中使用了这种个性鲜明且吸引眼球的配饰后，它的人气一路飙升。

10、Now you are with Lanvin, now you are a celebrated designer, very much admired all over the world for having revived the oldest existing fashion house.

现在，你在Lanvin工作，是非常出名的设计师，由于使世界上最古老的时尚房屋复兴而受到全世界的敬仰。

11、We have the two areas where we work: one in front of the mirror, and one area a dining table of Jeanne Lanvin.

答：我们有两个工作区域：一个在镜子前面，一个在珍妮·浪凡（Jeanne Lanvin）的餐桌边。

12、Tie-ins between football clubs and fashion off the field are already the norm at league level: Lanvin, for example, dresses Arsenal, while Trussardi works with Juventus;

足球俱乐部与时尚界的场下联手在各国联赛已是大行其道：比方说，朗万（Lanvin）与楚萨迪（Trussardi）分别为阿森纳队（Arsenal）及尤文图斯队（Juventus）设计球衣；

13、Her fashion influence in China is such that brands like Chanel, Louis Vuitton and Lanvin have come calling (Ms. Greener consults or styles for them) and emerging brands vie for her attention.

她在中国的时尚影响力如此之大，香奈儿（Chanel）、路易威登（Louis Vuitton）和浪凡（Lanvin）等品牌已经主动跟她联系（叶子担任这些品牌的顾问或造型师），越来越多的品牌在争夺她的关注。

14、At recent runway shows, Prada, Maison Margiela and Lanvin presented trimmer options, in nylon or leather instead of the traditional gabardine invented by Thomas Burberry in 1879.

在近期的秀台上，普拉达（Prada）、马丁·马吉拉时装屋（Maison Margiela）和朗万（Lanvin）推出了微调版风衣，用尼龙或皮料代替传统的华达呢，后面这种面料是托

马斯·博柏利 (Thomas Burberry) 1879年发明的。

15、A. I've been in this office for a year, and at Lanvin for 12 years.

答：我在这里一年了，我在浪凡12年了。

16、Katie Holmes's favorite red carpet shoes, her T-strap nude Lanvin heels, reflect her own style: classic with a slightly edgy twist.

凯蒂·赫尔姆斯最爱的红毯必胜鞋，她的LanvinT字带裸色高跟鞋。这双鞋可以很好的显示她自己的风格：经典中带点小的流行感。

17、operty disputes." Lanvin says the U.S. needs to put more strength into developing its own economy, instead of targeting other countries.

可靠性。”朗文表示，美国需要集中力量来发展本国的经济，而不是针对其他国家。“显然，发动（贸易）战并不是因为（自身）

18、Bruno Lanvin, co-editor of GII 2018 and Executive Director of Global Indices at INSEAD, a business school based in France, says a trade war benefits no one.

法国欧洲工商管理学院全球指数执行董事兼《2018年全球创新指数报告》的联合主编布鲁诺·朗文表示，贸易战对任何国家都没有好处。

以上是简答网为您整理的Lanvin怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Lanvin的

用法、Lanvin的释义、Lanvin的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Lanvin>